

Terms and Conditions for the Gebe Wallet Competition	الشروط والاحكام الخاصة بمسابقة محفظة جيبي
 Campaign begins on 1-08-2025 and ends at the end of the day 31-08-2025 	 تبدأ المسابقة من يوم 1-08-2025 وتنتهي بنهاية يوم 31-08-2025
 The three winners are chosen based on the highest number of users' transactions via the electronic wallet during the period specified for the competition 	 يتم اختيار أعلى ثلاث فائزين على أساس عدد المعاملات عن طريق المحفظة الإلكترونية خلال الفترة المحددة للمسابقة
 Transactions on the basis of which the winner is chosen (bill payment, money transfer, and cash withdrawal) 	 المعاملات التي يتم على أساسها اختيار الفائز (سداد الفواتير، تحويل مبالغ مالية والسحب النقدي)
 Prizes (grand prize mobile, second prize speaker, third prize wireless Bluetooth headset) 	 الجوائز (الجائزة الكبرى موبايل، الجائزة الثانية مكبر صوت، الجائزة الثالثة سماعة بلوتوث لاسلكية)
 The minimum winning amount is 50 transactions or more, with an amount of 40 Egyptian pounds per transaction. 	 الحد الأدنى للفوز هو 50 معاملة فأكثر بمبلغ 40 جنيهًا مصريًا للمعاملة الواحدة
 EBank employees and their first-degree relatives are not eligible to participate. 	 لا يحق للعاملين بالبنك وأقاربهم من الدرجة الأولى الاشتراك في المسابقة
Each customer is entitled to win only once	 يحق لكل عميل الفوز مرة واحدة فقط